
Schriftelijke vragen ex art. 34 Verordening Raadswerk van de fractie CDA Leusden-Achterveld-
Stoutenburg over de Coronacrisis.

De vragen zijn geregistreerd op 2 april, afdoening in 30 dagen.

De fractie van het CDA heeft de volgende vragen over het coronavirus. 

Aanleiding:
De maatregelen om Covid-19 te bestrijden hebben een grote impact op onze samenleving. 
De CDA fractie heeft tijdens de Coronacrisis over een aantal groepen in onze samenleving extra 
zorgen.

Vragen:
1. Zijn er signalen in Leusden over toegenomen eenzaamheid onder alleenstaande kwetsbare 

mensen?   Wordt deze groep actief hulp geboden? Op het Sociaal Plein staat veel hulp 

aangeboden maar niet overzichtelijk. Is het mogelijk om een aparte website in te richten 

voor Coronahulp en is het mogelijk hierover meer te communiceren? Bijv. naar Lochem’s 

voorbeeld? https://www.coronahulplochem.nl

2. Zijn er signalen in Leusden over toegenomen kwetsbaarheid bij mensen met een 

psychiatrische voorgeschiedenis, nu er minder hulp op locatie geboden wordt? Wat doen we 

met deze signalen indien die er zijn?

3. Inmiddels zijn er signalen dat door de gedeeltelijke lockdown er meer kans is op huiselijk 

geweld. Was het incident op de Larikslaan Corona gerelateerd? Zijn er meer van dit soort 

signalen? Hoe kunnen we in deze tijd dergelijke incidenten trachten te voorkomen?

4. Ook een deel van de kinderen (in jeugdhulp) loopt mogelijk meer risico om met huiselijk 

geweld te maken te krijgen. Zijn deze signalen er ook? Loopt de zorg voor kinderen met 

jeugdhulp door? Als de veiligheid van de kinderen in het geding is, lukt het nu om in te 

grijpen? Kunnen deze kinderen opgevangen worden op de Basis en Middelbare school?

5. Het Coronavirus leidt inmiddels tot een economische crisis.  De overheid heeft allerlei 

regelingen in het leven geroepen om ondernemers en ZZP’ers door de crisis heen te trekken. 

Desalniettemin lopen kosten soms hoger op dan de hulp die geboden wordt. Uit de 

wandelgangen hebben we vernomen dat de gemeente een bereidwillige partner is om 

ondernemers en ZZP’ers te ondersteunen. 

Zijn er meer maatregelen mogelijk? En is de communicatie van de gemeente naar 

ondernemers en ZZP’ers voldoende? Overweegt de gemeente de huur van eigen panden op 

te schorten?

Wij zien uw antwoorden graag tegemoet, 

Marijke van Eijden
Fractievoorzitter CDA Leusden-Achterveld-Stoutenburg
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